
GR20130620 punt AP4: Interpellatie van raadslid Werner
Somers aan de heer Henri Evenepoel, schepen van openbare
werken, over het plaatsen van een verlichtingspaal en de
uitbreiding van het waterleidingsnet in de Koeweg te Ninove.

Volgende motivering wordt door de heer Werner Somers in zijn interpellatie vermeld:

 

"Tijdens de vorige gemeenteraadszitting kwam de kwestie van de aanleg van nutsvoorzieningen in de onverharde Koeweg te Ninove reeds ter
sprake. Aan de Koeweg paalt momenteel enkel een leegstaande loods. Niet alleen werd het elektriciteits- en aardgasnet er reeds uitgebreid en
werd er een verlichtingspaal geplaatst, bovendien werd besloten tot een uitbreiding van het waterleidingsnet, geraamd op 13.327,90 euro,
gefinancierd met de beschikbare autonome investeringskredieten. Er zou eveneens worden voorzien in riolering naar aanleiding van de
rioleringswerken in het kader van de herinrichting van het kruispunt Den Dollar.

 

 Blijft u erbij dat de plaatsing van een verlichtingspaal in de Koeweg aangewezen was om het vandalisme tegen te gaan? Welke feiten van
vandalisme werden de afgelopen jaren in de Koeweg vastgesteld? Werd het vandalisme door de aanvrager aangehaald als een reden om daar
openbare verlichting te plaatsen? Werd er een significante daling van het aantal feiten vastgesteld sinds de plaatsing van de verlichtingspaal?

1. Werden er de afgelopen jaren aanvragen van particulieren tot het plaatsen van openbare verlichting afgewezen? Zo ja, om welke gevallen
ging het en welke redenen lagen aan de weigering ten grondslag?

2. Wat was de concrete aanleiding voor de uitbreiding van het waterleidingsnet in de Koeweg? Hoe valt deze uitbreiding te rijmen met het
feit dat langs de Koeweg slechts een leegstaande loods is gelegen? Op welke manier werd een eventueel verzoek van particulieren om
het waterleidingsnet uit te breiden concreet gemotiveerd?

3. Vindt u een bedrag van meer dan 13.000 euro om een leegstaande loods van drinkwater te voorzien, een verantwoorde en nuttige
investering?   

4. Werden er de afgelopen jaren aanvragen van particulieren tot uitbreiding van het waterleidingsnet afgewezen? Zo ja, om welke gevallen
ging het en welke redenen lagen aan de weigering ten grondslag?"

https://www.ninove.be/
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